

聖馬可堂白普理幼稚園
St. Mark's Church Bradbury Kindergarten

2020-2021 年度新生報名注意事項

Information on Admission to K1 Classes in the 2018/19 School Year

招收級別 Level of admission : 幼兒班 (2017 年 12 月前出生) / K1(Birth before 12/2017)
低 班 (2016 年 12 月前出生) / K2(Birth before 12/2016)
高 班 (2015 年 12 月前出生) / K3(Birth before 12/2015)

索取報名表	Collection of application forms
<ul style="list-style-type: none"> ● 親臨本園- 16/9/2019-07/11/2019 ● 辦公時間- 星期一至五 9:00am. -4:30pm. 星期六 9:00am. -12:30pm. ● 網上下載- stmarkschurch.edu.hk 	<ul style="list-style-type: none"> ● Obtain from school in person from 16/9/2019-08/11/2019 ● Office Hour: 9:00a.m. – 4:30p.m.(Mondays to Fridays) 9:00a.m.-12:30p.m. (Saturdays) ● Download from website: stmarkschurch.edu.hk
交表須知	Return of application
<p>A. 郵寄報名 -</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 請依照「交表時須提交物品」的要求，郵寄本園。 2. 本園收妥資料後寄回會見證。 <p>B. 親臨本園 - 辦公時間內</p> <p>C. 網上郵寄 - info1@stmarkschurch.edu.hk</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 將填妥之報名表，連同出世紙以 PDF 遞交 2. 約見面試時遞交 4 個回郵信封及 40 元報名費 3. 本園以電郵方式寄回會見證。 	<p>A. By post -</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Please follow the 'Submission guideline' and return the application form by post. 2. A 'Notice of Interview' will be given when all the required documents were collected <p>B. In person -</p> <p>Return form and required documents within office hour.</p> <p>C. By Email - info1@stmarkschurch.edu.hk</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Scan the completed form and attach the birth certificate PDF file send to the school email. 2. Submit 3 return envelopes and \$40 application fee when marking interview date. 3. School will email the 'Notice of Interview' to candidates.
交表時須提交物品	Submission guideline
<ol style="list-style-type: none"> 1. 填妥報名表並貼上 1.5"x2" 幼兒近照一張 2. 出世紙副本一份 3. 貼上\$2 郵資的回郵信封 (9"x4") 3 個。 4. 報名費 40 元 (現金/支票: 聖馬可堂白普理幼稚園) 無論申請成功與否，報名費概不發還 5. 報讀高、低班-須附上現讀學校最近期學習評估報告 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Complete application form and attach a 1.5"x2" child recent photo 2. Attach birth certificate copy 3. Enclose 3 return envelopes with \$2 stamps 4. Application fee \$40 (cash /cheque: St. Mark's Church Bradbury Kindergarten) is non-refundable whether the application is success or not. 5. Applicants of K2 K3 classes must enclose the recent assessment report of their current school as reference.
<p>面試日期: 2019 年 11 月 9 日 (星期六)</p> <p>面見時間: 待定</p>	<p>Interview date: 9/11/2019 (Saturday)</p> <p>Interview time: TBC</p>

校址(School Address) : 九龍何文田石鼓街 9 號 9 Shek Ku Street, Homantin, Kowloon

電話(Phone) : 2761 3191

傳真(Fax) : 2761 3180

網址(Fax) : stmarkschurch.edu.hk

電郵(email) : info1@stmarkschurch.edu.hk